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            2) Τον Πρόεδρο του Δημ. Συμβουλίου 

Δήμου Παλλήνης, κ. Αγγ. Λιακόπουλο

3) Τους Δημοτικούς Συμβούλους Δήμου 

Παλλήνης

Θέμα : Διαμαρτυρία του Συλλόγου Διπλωματούχων και Πτυχιούχων Μηχανικών Σπάτων - 

Αρτέμιδος σχετικά με την προβληματική λειτουργία της Υπηρεσίας Δόμησης του Δήμου σας 

λόγω της πρόσφατης απομάκρυνσης υπαλληλικού προσωπικού.

Κύριε Δήμαρχε,

Εμείς οι μηχανικοί, ελεύθεροι επαγγελματίες , που δραστηριοποιούμαστε στους Δήμους της 

Ανατολικής Αττικής που εξυπηρετούνται  πολεοδομικά από την πολεοδομία του Δήμου σας (πρώην 

πολεοδομία Παλλήνης), το τελευταίο χρονικό διάστημα, με μεγάλη μας λύπη, διαπιστώνουμε πως η 

εξυπηρέτηση,  τόσο  ημών  όσο  και  των  πολιτών,  από  την  υπηρεσία  της  πολεοδομίας  σας  έχει 

καταστεί πάρα πολύ προβληματική έως απαράδεκτη.

Μετά τις πρόσφατες αλλαγές που έγιναν με πρωτόγνωρο σε μας τρόπο - οι λόγοι δεν μας 

είναι γνωστοί και δεν θα επιθυμούσαμε να υπεισέλθουμε σε ζητήματα  αρμοδιότητάς σας- όμως 

σίγουρα μας αφορούν, όπως μας αφορά, ο σεβασμός, η πολιτισμένη και ανθρώπινη συμπεριφορά 

προς συναδέλφους μας.



 Μετά  τις  τελευταίες  αλλαγές  προσωπικού  στην  Πολεοδομία  του  Δήμου  σας 

διαπιστώνουμε :

1 . Στο τμήμα των αυθαιρέτων κατασκευών επικρατεί πλήρης σύγχυση και αδράνεια που 

εγκυμονεί ένα σωρό κινδύνους για τους αρμόδιους υπαλλήλους , αφού η συντριπτική πλειοψηφία 

των  νέων  υπαλλήλων  για  πρώτη  φορά  ασχολείται  με  το  συγκεκριμένο  αντικείμενο,  το  οποίο 

διέπεται από τη γνωστή σε όλους μας πολυδαίδαλη νομοθεσία που πρόσφατα τροποποιήθηκε για 

άλλη μια φορά θέτοντας ασφυκτικές προθεσμίες  τόσο στους υπαλλήλους όσο και τους φερόμενους 

ιδιοκτήτες των αυθαιρέτων .

Παρά τις φιλότιμες προσπάθειες που καταβάλει η προϊσταμένη του τμήματος το τμήμα δεν μπορεί 

να ανταποκριθεί  στις  απαιτήσεις  των καιρών με  αποτέλεσμα τη στέρηση εσόδων τόσο από το 

ταμείο  του  Δήμο  σας  ,  όσο  και  από  το  Δημόσιο  ταμείο  και  την  καθυστέρηση  επίλυσης  και 

προώθησης αιτημάτων που προαπαιτούνται για την εν συνεχεία διεκπεραίωση από άλλα τμήματα 

της  Υπηρεσίας  δόμησης  (Ν.4014/2011,  έκδοση  αδειών  νομιμοποίησης,  συνέχιση  οικοδομικών 

εργασιών σε κτίρια που έχουν διακοπεί οι εργασίες κ.λ.π.).

2 .  Στο  τμήμα  χωροταξίας  (Οικοδομησιμότητες,  Διορθωτικές  των  πράξεων  εφαρμογής, 

διαγράμματα εφαρμογής κ.λ.π) στην ουσία δεν υπάρχει προσωπικό και εδώ όφειλαν οι σύμβουλοί 

σας  να  σας  γνωρίσουν  ότι  στις  δύσκολες  σημερινές  συνθήκες  δεν  χωρούν  καθυστερήσεις  και 

αναβολές,  όταν  διακυβεύονται  περιουσίες  και  εξυπηρέτηση  αναγκών  συμπολιτών  μας  (δάνεια, 

οφειλές  κ.λ.π.)  αφού  στην  ουσία  καθυστερούν  οι  μεταβιβάσεις  ακινήτων που  δεν  μπορούν  να 

πραγματοποιηθούν  χωρίς  τις  απαραίτητες  διορθωτικές  πράξεις  και  οικοδομησιμότητες  των 

ιδιοκτησιών αλλά ούτε και η κατάθεση αδειών ανοικοδόμησης οικοπέδων είναι δυνατή χωρίς τα 

διαγράμματα εφαρμογής.

3 . Στο τμήμα έκδοσης αδειών έμειναν δύο μηχανικοί ελεγκτές φακέλλων αδειών.

Τι να πρωτοκάνουν κύριε δήμαρχε; 

Το πεδίο ενασχόλησής τους είναι τόσο ευρύ που δύο υπάλληλοι μοιάζουν με σταγόνα στον ωκεανό.

4 . Για το αρχείο τι να πούμε. Ήταν στραβό το κλίμα το’ φαγε και ο γάιδαρος.

Χρειάζεται προσωπικό ειδικά τώρα που μπαίνουμε στη δεύτερη φάση του ν. 4014/2011 που 

θα απαιτηθούν αντίγραφα σχεδίων από φακέλλους αδειών του αρχείου και μάλιστα της Αναβύσσου.

Τρομάζουμε στη σκέψη των ουρών και των συνεπακόλουθων εκνευρισμών και διαξιφισμών 



με τους υπαλλήλους και των χαμένων μεροκάματων και εργατοωρών στις ουρές.

5 . Οι συνθήκες διαβίωσης και εργασίας στο χώρο της Πολεοδομίας Παλλήνης για τους 

υπαλλήλους είναι απαράδεκτες. 

Είδαμε συναδέλφους να σκουπίζουν και να σφουγγαρίζουν τα  δάπεδα των γραφείων τους 

και τους χώρους των τουαλετών ελλείψει καθαρίστριας και αυτό δεν σας τιμά καθόλου κ. Δήμαρχε.

Κύριε Δήμαρχε,

Η  μακρά  μας  εμπειρία,  από  τη  συνεχή  επαφή  με  τις  πολεοδομίες,  μας  έδινε  το 

δικαίωμα, μέχρι πρότινος, να καμαρώνουμε για την εύρυθμη λειτουργία και την ταχύτατη 

εξυπηρέτηση από τις υπηρεσίες της πολεοδομίας Παλλήνης και να το διαλαλούμε παντού και 

πάντα.

Δυστυχώς για σας και ακόμη δυστυχέστερα για μας τώρα πια δεν μπορούμε να το κάνουμε.

Κύριε Δήμαρχε,

Απαιτείται άμεση λήψη μέτρων για να επανέλθει η ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΑ στην προηγούμενη 

εύρυθμη και ομαλή της λειτουργία.

Είμαστε σίγουροι πως μπορείτε άμεσα να τα λάβετε όπως είμαστε σίγουροι για την όποια 

δική  μας  συμβολή  και  συμμετοχή  στην  επίλυση  των  προβλημάτων  που  ανέκυψαν  στην 

Πολεοδομία Παλλήνης. 

Εν γνώσει των συνθηκών – κοινωνικών και οικονομικών- που επικρατούν  τελευταία στη 

χώρα μας , σας κρούουμε τον κώδωνα του κινδύνου και αναμένουμε τις απαραίτητες διορθωτικές 

κινήσεις που θα επαναφέρουν την εύρυθμη λειτουργία στην πολεοδομία του Δήμου Παλλήνης πριν 

είναι αργά. 

Οι καιροί ου μενετοί.

Κύριε Δήμαρχε,

Εξυπακούεται πως αν δε ληφθούν άμεσα εκείνα τα μέτρα που θα λύσουν όλα τα παραπάνω 



προβλήματα, θα μας βρείτε απέναντι, και να είστε βέβαιος πως για την επίλυση των παραπάνω 

προβλημάτων μας θα  χρησιμοποιήσουμε κάθε πρόσφορο μέσο. 

Για το Δ.Σ. του Συλλόγου 

Η Γεν. Γραμματέας

Μαριάννα Κατσοπούλου

Αρχιτέκτων Μηχανικός

Η Πρόεδρος

Ελένη-Ελευθερία Γκάμα

Αρχιτέκτων Μηχ/κός - Πολεοδόμος


